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„53.§ (1)" A képviselő  jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Azinterpeaáló trve: 	Szilvágyi T Ávló LMP 

Az interpelláció tárgya: 
Milyen mértékben tudja igénybe venni a lakosság a műfüves pályákat, valamint a 
to rn aterm Őket? 

Az interpellált neve: Hajdú László Polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 	2016.04.05. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 	2016.03.29. 

civc)  
Átadó 	 Átvevő  

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr, 

Az április általában elhozza a jó időt a kerület lakossága kimenekül a szabadba, és reményeink szerint 
minél többen sporttal töltik el elszabad idejüket. 

Nenné&iben vehettünk részt egy lakossági tájékoztatón ahol megtudbattuk, hogy 33 megkérdezett kerületi 
lakos már elegendő  egy futókör megépítésére. Ez természetesen nem baj, ám mint ahogy az elmúlt 
ciklusban, úgy most sem látjuk a közpénzen, a köz javára megépített vagy felújított sportlétesítmények 
kihasználtságát. 

Mint a nyitott tomaterem program egyik támogatója, azt scan látom tisztán hogyan is múlödött a nyitott 
tomaterem program a kerületünkben az elmúlt években. Sajnos az Ön mostani koalíciós partnere nem 
osztotta meg velünk ezeket az információkat, így most Öntől kérdezném: 



Összességében a 2010.-2015. évi intervallumban az Önkormányzat milyen összeget költő  
sportpálya fejlesztésre, tornaterem felújításra, és műfiives pályák építésére? 

A kerület lakosai milyen mértékben — óraszámban — tudták ezeket a létesítményeket használni? 

Van-e olyan létesítmény, melyet egyáltalán nem tudott igénybe venni a lakosság, tanítási idő  
kívül? 

Összességében a kerületnek milyen bevétele keletkezett a lakosság —a szervezetek, sportkörök ált 
fizetett bérleti dijon kívül — igénybevételeiből? 

A használat vagy az építések során keletkezett hibák, felújítások milyen összeget róttak a került 
költségvetésére? 

Várom megtisztelő  válaszát 

C. 
c'L 

, 	- 
Szilvágyi László 

A Lehet Más a Politika Önkormányzati képviselője 
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